

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Georg Friedrich Dürhres.

Dürhres, Georg Friedrich

Halle (Saale), 29.05.1703

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-192762](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-192762)

Majus. Febr. 1703.

163.

Georgius Fridericus Dumbesig Stolpâ Pomera-
nicæ primò accessit a. 1681. mense Octob. paren-
tes agnoscens Georgium Dumbesium Ministrum
olim Ecclesiæ Dünnowiensis vigilantissimæ, vixit &c
in alijs; matrem Mariam Dumbesiam natâ
Dresloviam adhuc dum Dei grâa vitam agentem
piorum cura ac educationi ad decimum usq[ue]
tertium ætatis annum reservatq[ue]. Tum vero
durum aliquod fatum, evocatio nimirum paren-
tis sibi potioris Stolpam Pom. petere jussit,
ubi et quinquennium suffragio amicorum Deiq[ue]
auxilio acas flectentis consumere, studior[um]
humaniorib[us] incumbere licuit. Ex delapso sa-
tisq[ue] consilio Academia Regiomontana eli-
gebat, quam in facultatum penuriâ anno
pacto relinquere coactus informationem in
Lipsiâ Martenburchensi [Maurinburchensi] sum-
pserat. Rebus in eadem longissime ad-
huc à scopo dispositis alteriorem commorâ-
tionem, succurrente summo Numine fe-
ram tendens annum dimidiumq[ue] altiorib[us]
studijs se dedit. Hoc etiam decurrente tem-
poris spatio huc [Halam] ferebat, quæ
ne quædam p[er] somnium sibi promiserat. Albo
Fridericiano inserto beneficijs ad sui su-
stantiationem donatq[ue] post semestris tande[m]
etiam comensalib[us] orphanotropij annue-
rabat. Dica Jubitata, nunc itaq[ue] Providentiâ
divinæ elementiam perpendens se porro is[ta] tri-
tit, laudatq[ue] canens, caret in secula. d. 25. Maij
discessit a 25. Jun. 1704.